
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora W³adys³awa Ortyla

na 81. posiedzeniu Senatu
w dniu 29 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana ju¿ po raz kolejny w sprawie linii kolejowej nr 25 na odcinku Dêbica – Mielec

– Ocice. Nie powtarzaj¹c argumentów, pragnê podkreœliæ raz jeszcze du¿e znaczenie gospodarcze tej li-
nii. Dostrzegaj¹ to zarówno samorz¹d wojewódzki, samorz¹dy lokalne, przedsiêbiorcy Specjalnej Strefy
Ekonomicznej „Europark Mielec”, organizacje gospodarcze, jak i mieszkañcy powiatu mieleckiego.

Samorz¹dy przekaza³y œrodki finansowe na wspólne z PKP PLK SA opracowanie wstêpnego studium
wykonalnoœci dla modernizacji tej linii. O w³¹czenie siê samorz¹du do wsparcia tej linii apelowa³ Pan
Minister w skierowanym do mnie piœmie z dnia 18 wrzeœnia 2009 r.

Bardzo proszê o informacjê na temat stanu prac nad tym dokumentem, informacjê o tym, jak zosta-
nie on dalej wykorzystany, oraz informacjê na temat usytuowania ww. linii w obecnie przygotowywa-
nych przez ministerstwo i PKP PLK SA programach i strategiach rozwojowych dotycz¹cych transportu
i infrastruktury kolejowej.

Z powa¿aniem
W³adys³aw Ortyl




